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28.09.2018	
	
	
Hanne	Bang	 		 _X_	
	
Martin	Samsing	 _X_	 	
	 	 	 	
Helene	Holm	 	 _X_	 	
	 	
Rikke	Monroy			 _X_	 	 	 	 	
	
Lizzette	Gudmann	 _X_	
	
Trine	Ebbensgaard	 _X_	
	
Michala	Mollerup	 _X_	
	
Rasmus	Jakobsen	 _A_	
	
Tony	Goldmann	 _X_		
	
Claus	Møller	 	 _X_	
		 	
	
	 	
																															
	
	
	
	

	
	



	

J.	nr.	85.15.15Ø54	
Sag:	2008/03387	045	

	
	
	
	
	
Skolebestyrelsesmøde	torsdag	d.	25.10.2018	kl.	18:00	–	20:30	i	personalerummet	
Der	er	spisning	under	mødet	

	
Nr.	 Af-

sat	
tid	

Emne	 Bemærkninger	

01	 10	
min	

Meddelelser	
a)	eleverne		
b)	lærere	og	
pædagoger	
c)	ledelsen		

b)	Featureugen	og	efterårsferien	er	vel	overstået,	og	der	er	
generelt	god	stemning	på	skolen.	
	
c)Vi	har	modtaget	en	invitation	til	et	fællesmøde	mellem	alle	
skolebestyrelserne	i	Gladsaxe	og	Thomas	Hovmand	og	Mi-
chael	Mariendal	d.	12.	November.	Vi	afventer	og	ser	om	da-
gen	fastholdes.	
Grundet	ændret	møderække	for	BUU	flyttes	vores	møde	i	ja-
nuar	og/eller	februar	muligvis.	Det	undersøges	og	meldes	til-
bage	hurtigst	muligt.	
Vi	har	pt.	en	del	efteruddannelse	for	lærere	og	pædagoger,	
som	både	trækker	på	den	enkeltes	ressourcer	og	også	kan	be-
tyde	et	øget	vikarforbrug	i	de	enkelte	klasser.	Vi	overvejer	om	
der	skal	laves	en	samlet	skrivelse	desangående	til	alle	foræl-
dre.	
	
	

02	 10	
min	

KPI		 Vi	drøftede	om	vi	skal	fortsætte	med	de	samme	parametre,	og	
blev	enige	om	at	vi	fortsætter	frem	til	sommerferien.	Der	er	
også	et	ønske	om	en	mere	præcis	måling,	eksempelvis	samme	
dato	hver	måned.	

03	 40	
min	

Principgen-
nemgang		

Se	bilag:	princip	om	kommunikation	
Rikke,	Trine	og	Michala	udarbejder	et	udkast	til	et	nyt	princip	
som	skal	kvalificeres	blandt	lærere	og	pædagoger	inden	det	
gøres	endeligt.	Drøftes	på	næste	møde.	

04	 20	
min	

Økonomi	 Det	forventede	årsresultat	blev	fremlagt.	Det	fremgik,	at	det	
tegner	til	at	vi	kommer	ud	af	året	med	et	overskud	på	500	–	
600.00	kroner.	Overskuddet	er	især	genereret	ved	at	en	række	
små	buffere	som	blev	indlagt	i	budgettet	fra	årets	start	ikke	er	
brugt,	og	ved	et	overskud	på	vikarkontoen.	
Overskuddet	kan	overføres	til	næste	år,	hvorfor	vi	har	tid	til	at	
overveje	hvordan	pengene	skal	bruges.	Her	afventer	vi	dels	
den	kommende	analyse	af	skolestrukturen	i	Bagsværd,	dels	
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resultatet	af	vores	dialog	med	forvaltningen	om	tilskud	til	in-
ventar	og	dels	hvorvidt	den	nye	budgetmodel	vedtages.	

06	 60	
min	

Høringssvar	 Vi	drøftede	indholdet	af	de	to	høringssvar	og	på	den	baggrund	
udarbejdes	høringssvar.	

07	 10	
min	

Evt	 Intet	

	
	


